
Vse ni spodbudno
Komite občinske konference
Zveze komunistov o gospodarjenju

Člani komiteja občinske
konference ZKS so na zadnji
seji sprejeli informacijo o po-
teku priprav na združitev slo-
venijaceste-Tehnika in Obno-
ve. Javna razprava o samou-
pravnem sporazumu o združi-
tvi v delovno organizacijo in
statutu delovne organizacije
se zaključuje, referendum bo
16. decembra

Kot je dejal Marjan Malešič,
sekretar občinskega komiteja
ZKS, po enoletnih pripravah
ne sme biti več pomislekov
glede ciljev in prednosti zdru-
ževanja. »Prizadevati si je tre-
ba, da bodo vsi delavci dovolj
seznanjeni z njimi, saj združi-
tev ni samo idejno vprašanje,
temveč tudi ekonomski impe-
rativ,« je dejal llija Globačnik.
Zato morajo komunisti vseh
osnovnih orgamzacij, ki imajo
sedež v bežigrajski občini, v
povezavi s tistimi v občini Mo-
ste-Polje, zastaviti vse aktivno-
sti, da se dogovori v celoti rea-
lizirajo.

Člani komiteja so ocenili tu-
di gospodarjenje v devetih me-
secih letošnjega leta. Poudarili
so, da je bežigrajsko gospo-
darstvo dokaj dobro gospoda-
rilo in doseglo na nekaterih
področjih celo zelo dobre re-
zultate, še zlasti v primerjavi z
rezultati gospodarjenja v me-
stu in republiki. Vendarle pa v
primerjavi z resolucijskimi pre-

dvidevanji na posameznih po-
dročjih gospodarjenja rezultati
niso tako spodbudni.

Izredni izvozni rezultati ka-
žejo na to, da je v bežigraj-
skem gospodarstvu vendarle
prevladala miselnost, da je
izvoz edina pot iz stagnacije,
so menili člani komiteja. »Do-
bri izvozni rezultati pa še ne
pomenijo, da ne bi mogli stori-
ti še več, saj že dolgo ugotav-
Ijamo, da bi lahko izvažalo več
organizacij združenega dela.
Zato bi morali od organizacije
do organizacije ugotavljati
možnosti za še večji izvoz,« je
poudaril Drago Pleško, pred-
sednik občinske konference
ZKS.

Tudi na področju izgub so
vidni premiki na boije, so ugo-
tavljali člani komiteja. Izgube
bežigrajskega gospodarstva
so se zmanjšale z 200 milijo-
novdinarjevv 15organizacijah
ob šestmesečju na 89 milijo-
nov v šestih organizacijah ob
devetmesečju. Po drugi strani
pa je ob devetmesečju padla
produktivnost, rentabilnost,
ekonomičnost in akumulativ-
nost gospodarstva v primerjavi
s šestmesečjem. Podatki o gi-
banju na teh področjih v pri-
merjavi z resolucijskimi pre-
dvidevanji niso tako spodbu-
dni. Čeprav tudi rast obsega
industrijske proizvodnje od-
stopa od resolucijskih ciljev,

pa rahel porast od avgusta da-
Ije kaže, da bi do konca leta
vendarle laho dosegli za to le-
to načrtovano proizvodnjo.

Ob oceni gospodarjenja so
člani komiteja poudarili, daza-
služijo pohvalo organizacije, ki
so od šestmesečja sanirale iz-
gube, tako lnex Adria Aviopro-
met in tozdu Dvigalo, kakor
vse organizacije, ki izvajajo sa-
nacijske programe. Po drugi
strani pa je treba zaostriti od-
govornost za neizvajanje sana-
cije. Ne gre pa metati vseh »iz-
gubašev« v isti koš, saj je treba
v nekaterih organizacijah, kot
sta Savske elektrarne in ČGP
Delo izgube sistemsko reševa-
ti. Zastaviti pa je treba vse sile
za odpravo izgub v Laguni, v
Astrini Blagovnici in tozdu Kli-
mat, ki je postal »izgubaš« ob
devetmesečju, kakor tudi v
vrsti organizacij, ki poslujejo z
motnjami.
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